
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 427

Vil ministeren i forlængelse af svaret på MOF alm. del – spørgsmål 196 oplyse, hvad det

– alt andet lige - betyder for den målrettede regulering , at man tager udgangspunkt i den

prognosticerede kvælstofkvote på 471.000 tons, og ikke den reelt tilgængelige kvote på

knap 414.000 tons som oplyst af Landbrugsstyrelsen på basis af indberetninger via gød-

ningsregnskaberne? Hvor mange hektar færre efterafgrøder ville man kunne nøjes med,

hvis kvælstofmængden, som man anvender som input i den nationale kvælstofmodel, var

50.000 tons lavere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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